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Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 2019-09-19 

 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Alla hälsades välkomna till sammanträdet.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2019-08-22, godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 4. Förvaltningsinformation 

Budget för 2020 kommer den 9 oktober.  

 

Tertialrapport 2 är nu skriven och tas upp på nämnd 26 september. 

Budget i balans kommer att rapporteras för förvaltningen, vissa 

områden dras med underskott, dessa enheter har åtgärdsplaner. 

Arbete pågår och planeras för ett tryggare Järva vilket sker i 

samverkan med andra samhällsaktörer och förvaltningar i området. 

 

Förvaltningen har beviljats pengar för att utveckla arbetet med 

äldre. Syftet är att bryta isolering genom att se över hur 

förvaltningens verksamheter kan bidra till ökad social och fysisk 

stimulans för att förebygga att äldre utvecklar psykisk ohälsa. 

Översyn av utbud av aktiviteter och samverkan inom området 

pågår. I stadsdelsområdet finns ett aktivitetscenter i Kista som drivs 

i förvaltningens regi. I Rinkeby, Akalla och Husby finns öppna 

mötesplatser. 

 

En särskilt prioriterad grupp är målgruppen äldre som idag lider av 

psykisk ohälsa. I stadsdelsområdet bedrivs idag verksamhet för 

dessa personer på två platser. Träfflokalen Sesam i Rinkeby drivs i 

förvaltningens regi och Riksförbundet för Social och Mental Hälsa, 

RSMH, har en träfflokal i Akalla. 

 

§ 5. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Inget ärende togs upp till diskussion. 

 

§ 6. Övriga frågor  

 Skrivelse ifrån HSO 

Rådet har tagit del av skrivelsen. Ärendet flyttas till nästa 

möte. 

 Lokal för rådets möten byts ibland, rådet önskar att möten 

genomförs i Järvasalen. Detta ur tillgänglighetsaspekt. Ingrid 

Brännström bekräftar att så alltid sker när detta är möjligt. 
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Önskemål framförs om att ha mötet tidigare på dagen. Detta 

önskemål kommer att vägas in vid bokning av nästa års 

rådsmöten. Information ifrån förvaltningens olika 

verksamheter önskas för nästa års möten.  

 

§ 7. Information och dialog  

Förvaltningens samhällsplanerare Maria Kearsley  

presenterar förslag till detaljplan för ny skola (F-9) med ca 900 elever 

och en fullstor idrottshall, vid Dalhagens bollplan. Platsen är belägen 

precis söder om Husby-korset. Planen innehåller förslag om att den 

befintliga grusbollplanen försvinner och ersätts av skola  i fyra 

våningsplan och idrottshall i två våningsplan. En sammanhängande 

byggnad planeras. I området planeras även en lokalgata. Skolgården 

kommer att ha stora nivåskillnader. Så mycket som möjligt av 

grönområdet ska bevaras, max 60 % av skolgården får hårdgöras. 

Rådet känner till området och önskar att förvaltningen i 

tjänsteutlåtandet påtalar nivåskillnaderna och att det är viktigt att 

säkerställa tillgängligheten. Även tillgängligheten vid utformning av 

gångvägen till området är viktigt att säkerställa gällande t.ex. lutning, 

beläggning och viloplatser. 

 

§ 8. Sammanträdet avslutas  

Mötet avslutat 

 

Nästa sammanträde:  

Onsdag 16 oktober kl. 13.00-15.00  

Järvasalen Förvaltningshuset, Borgarfjordsgatan 14, Kista  

Sekreterare vid mötet Annika Ekengren  

 

Till mötet kommer stadsdelsdirektör Susanne Leinsköld. 


